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Írásbeli kérdés
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni

Dr. Magyar Bálint Miniszter úrnak

„Ön szerint van-e realitása, egy új Tisza Múzeum létrehozásának?" címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

A Vízügyi Múzeum Levéltár és Könyvgyűjteménynek már régi terve, hogy az esztergomi Duna
Múzeum, valamint a zalavári Kis-Balaton házban rendezett kiállítás után a Tisza mentén is
megkísérli közönség elé tárni az ottani emberek életének történeti momentumait, a tájalakulást és a
természeti értékeket . Az általuk elképzelt intézmény nem rendelkezne önálló gyűjteménnyel, a
tervezett Tisza Múzeum tehát nem a Klasszikus értelemben vett Múzeum . Kiállításának anyagát a
régió múzeumaiból kívánják kölcsönözni, illetve Kötívizia saját anyagát állítaná ki .

A Kötivizia kezdettől fogva olyan komplex hasznosítás tervezését célozza meg, ahol a kiállításhoz
- az erdei iskolák mintájára - ahhoz szervesen illeszkedő pedagógiai program és foglalkoztató,
továbbá a gyerekek egészséges szabadidő eltöltését lehetővé tevő terek is rendelkezésre állnak .
Kiskörei Szakaszmérnökség rendelkezik hellyel, épülettel és elegendő alkalmas területtel .

Az Európai Unió pályázatain csak akkor indulhat eséllyel bármilyen régiófejlesztési javaslat, ha
annak hosszú távú fenntartását is kidolgozzák és felelősséggel vállalják a pályázók . A
koncepciótervet kidolgozó Vízügyi Múzeum, Levéltár és Közgyűjtemény, azon belül pedig Magyar
Környezetvédelmi és Vízügyi Múzeum a feladat magas szintű elvégzésében alkalmas partner .

Az általuk tervezett zalavári Kis-Balaton Múzeumnak 2000 évi megnyitása óta folyamatosan nő a
látogatottsága, csakúgy mint a Duna Múzeumnak .

Tisztelettel kérdezem, hogy Ön Miniszter Úr támogatna-e egy új Tisza Múzeum kialakítását?

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól . Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . március l .

Tisztelettel :

tiodó Lajos
országgyűlési képviselő
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